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Zápis č. 6-ZMM/2023 

z 6. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřic (dále jen „ZMM“), konaného  

4. prosince 2023 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 

Přítomno: 14 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina)  Omluven: MVDr. Luděk Slaný 

 

Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA, starosta města 

 

 

Jednání zahájil předsedající - starosta města Libor Procházka v 18:00 hodin ve velké zasedací 

místnosti modřické radnice. 

Přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a konstatoval, že jednání ZMM bylo řádně svoláno a 

vyhlášeno. Zasedání ZMM počtem 14 přítomných zastupitelů města, což je nadpoloviční většina 

zastupitelů, je usnášeníschopné. 

 

Zápis z 5. zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně  

s usnesením byly řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. K dnešnímu dni nebyly 

doručeny žádné připomínky k tomuto dokumentu, tímto je tedy uzavřen. 

Jako zapisovatelku 6. řádného veřejného zasedání ZMM určil předsedající Moniku Novákovou, 

novou asistentku starosty. 

 

ZMM schvaluje jako ověřovatele zápisu zastupitelku Hanu Chybíkovou a zastupitele Erika Mikuše. 

 

Hlasování o návrhu (Procházka):  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-Ú1/2023. 

 

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé následující návrh programu jednání ZMM. 

 

Úvod  

1) Zpráva starosty 

2) Kontrola uložených úkolů 

3) Projednání majetkových transakcí 

4) Projednání hospodaření města v roce 2023 

       4.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2023 

       4.2 Projednání rozpočtového opatření č. 13/2023 

       4.3 Projednání rozpočtového opatření č. 14/2023 

       4.4 Projednání rozpočtového opatření č. 15/2023 

       4.5 Projednání rozpočtového opatření č. 16/2023 

           4.6 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM 

       4.7 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM  

5) Projednání rozpočtu města na rok 2024 

       5.1 Projednání a schválení rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2024 

       5.2 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřice na rok     

             2024 

       5.3 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřice na rok 2024 

       5.4 Projednání návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2024 
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       5.5 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím 

6) Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na období 2025-2026 

7) Návrh OZV 2/2023, o místních poplatcích  

8) Projednání plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2024 

9) Zprávy z FV 

10) Zprávy z KV 

11) Různé, diskuze  

 Závěr  

 

Další návrhy na změnu programu nebyly předloženy. 

K navrženému programu starosta oznámil změnu, a to stažení z bodu 3) Projednání majetkových 

transakcí - návrh na nabytí nemovitosti č. p. 384 a souvisejících pozemků na ul. Nádražní v 

Modřicích. V pátek 24. 10. 2023 po odeslání podkladů na ZMM se na radnici osobně dostavil 

majitel nemovitosti a sdělil, že již jedná s jiným zájemcem, který projevil zájem ještě před městem. 

V pátek 1. 12. 2023 na telefonický dotaz potvrdil, že již spolu řeší detaily kupní smlouvy. 

Projednání této transakce je proto nyní již bezpředmětné. 

 

Hlasování o návrhu programu:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-Ú2/2023    
 

Bod 1 – Zpráva starosty  

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 

ZMM dne 04.09.2023 do dnešního dne. Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za 

období od 5. zasedání ZMM dne 04.09.2023 do 04.12.2023. 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z6-1.1/2023   
 

Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů 

Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu č. 5 ZMM/2023 z 5. řádného veřejného zasedání 

Zastupitelstva města Modřice konaného dne 4. září 2023 v 18 hodin v zasedací síni modřické 

radnice. 

K jednotlivým úkolům níže: 

 

Usnesení 11Z-6.2.2/2016 
ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO 
Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách. 

Probíhají jednání ve věci koordinace koncepce protipovodňových opatření města Brna a města 
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Modřice v souvislosti s plánovaným „severním obchvatem“ Modřic za účasti všech 

zainteresovaných dotčených osob. – úkol trvá. 

zast. B.  
- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu  
- V rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem Šlapanice, 
firmou GAS Transport, vedením města a členy KV 

Stav k 04.12.2023 beze změny – úkol trvá. 

Usnesení 3Z-8.7.2/2023: Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením 
pozemků pod komunikací – chodníkem s vlastníky pozemku p.č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice 

Úkol probíhá. 

Usnesení 5Z-3.2/2023: ZMM odkládá rozhodnutí záměru převodu části pozemku p.č. 2485/1 Mgr. 
J. U.do doby, než město získá alternativní pozemek pro realizaci veřejného hřiště v dané lokalitě. 

Bylo iniciováno jednání s vlastníky pozemku p.č. 1605/2, pro další jednání město zadalo 

zpracování znaleckého posudku. – úkol trvá 

5Z-10.3/2023ZMM schvaluje doplnění Žádosti o dotaci nebo návratnou finanční výpomoc z 
rozpočtu města Modřice o přílohy Přehled členů a u sportovních klubů Úroveň soutěže dle návrhu 
upraveného o připomínky. 
Úkol splněn 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o plnění úkolů uložených na předchozích 

zasedáních ZMM.  

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-2.1/2023 
 
Bod 3 Projednání majetkových transakcí 

 

3.1 Odkoupení pozemků p.č. 4/2 s 4/3 k.ú. Modřice-PRODANCE, s.r.o. – NÁVRH NA ZRUŠENÍ  

ODKOUPENÍ 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář majetkového odboru k odkoupení pozemků p.č. 4/2 

s 4/3 k. ú. Modřice – PRODANCE, s.r.o. k „Usnesení 3Z-8.4/2023: Zastupitelstvo města Modřice 

schvaluje odkoupení pozemku p.č. 4/2 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba bez 

č.p./č.e., a pozemku p.č. 4/3 ostatní plocha od PRODANCE, s.r.o., IČ 26464080, Osadní 799/26, 

Praha za cenu 14.000.000.,- Kč za podmínky výmazu omezení vlastnického práva.“ 

 

Následovala písemná a telefonická komunikace, poslední z 22.09.2023, kdy je městu nabízeno 

nabytí nemovitostí pozemku p.č. 4/2 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba bez 

č.p./č.e. a pozemku p.č. 4/3 ostatní plocha, formou koupě společnosti EXATON s.r.o., IČ 13996134, 

do které by byly jako jediný majetek vloženy.  

Dle telefonické komunikace z 02.11.2023 nemovitosti jsou převáděny do firmy EXATON, které 

budou jejím jediným majetkem, firma bude mít „nulový“ pohyb v účetnictví. Po dokončení převodu 

bude nabízena firma s tímto majetkem za cenu 15.325.000,00 Kč s přednostní koupí pro město 

Modřice. Jiný způsob převodu ze strany vlastníka je vyloučen. 
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Koupí firmy nelze vyloučit existenci neevidovaných či neznámých závazků, které na město přejdou 

převodem firmy v budoucnu, nejsou vyhodnoceny výhody či nevýhody či využitelnost koupě firmy, 

nákladnost zrušení firmy a tím spojený převod majetku do vlastnictví města apod. Rovněž touto 

transakcí nelze vyloučit vznik daňové optimalizace. 

Na základě těchto skutečností majetkový odbor navrhuje zrušit usnesení 3Z-8.4/2023 viz výše. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

Zastupitelstvo města Modřice ruší Usnesení 3Z-8.4/2023 ze 3. zasedání zastupitelstva města ze 
dne 06.03.2023. 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-3.1/2023   
 
 
Bod 4 – Projednání hospodaření města v roce 2023 

4.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k hospodaření města za období 1–10/2023 

vč. výpočtu ukazatele dluhové služby 

Strana příjmů je plněna z 81,26 %   ve výši 154.778.118,35 Kč  

(shodné období 2022 74,04 % ve výši 131.742.445,75 Kč) 

Strana výdajů je plněna ze 54,32 %   ve výši 146.158.102,59 Kč  

(shodné období 2022 57,33 % ve výši 125.651.216,63 Kč) 

Čerpání rozpočtu odpovídá čerpání za předchozí období.  

Při porovnání skutečných příjmů a výdajů má město + 8.620.015,76 Kč. 

Na účtech mělo město k 31.10 2023 celkem 121.391.852,93 Kč (121.008.596,75 + 383.256,18), 

což je téměř shodné s počátkem roku, a to se již několik investic a oprav dokončilo. 

Na úvěrech město dluží 103.237.982,60 Kč. 

Nemáme žádné dlouhodobé přijaté zálohy. 

Ukazatel dluhové služby je 6,34 %, což ukazuje dobré hospodaření města. Ukazatel je měřítkem 

toho, že město je své závazky schopno hradit bez problémů. 

Celková zadluženost města v přepočtu na 1 obyvatele je   18.527,99 Kč  

Daňová výtěžnost vztažená na 1 obyvatele je   22.998,22 Kč 

 
Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček.  

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí zprávu o hospodaření města Modřice v období 1–10/2023. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.1/2023 

 

4.2 Projednání rozpočtového opatření č. 13/2023 
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V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 13/2023 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 

na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí RO č. 13/2023 provedené RMM 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.2/2023 

 

4.3 Projednání rozpočtového opatření č. 14/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 14/2023 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 

na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

Diskuze: 

Šiška: Čeho se týká navýšení nájemného?      

Mulíček: Bytové domy za Humny a Sadová. - smlouvy 

Šiška: Navýšení Recovera 600.000,- Kč, bylo na co? 

Mulíček: To musí okomentovat paní Habartová, jelikož to byl její požadavek, mám tu poznámku 

recyklovatelné složky, ze smlouvy Recovera vyplynulo navýšení z položky na rozpočet. 

Mazálek: Je to na stránce výdajů, zvýšila se cena. 

Šiška: Navýšení položky Údržba zeleně 150.000 Kč, tam se navyšovalo? 

Brabec: Tam se udržovaly vzrostlé stromy Pod Kaštany a SOKECU, aby nedošlo k nějakému 

úrazu. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí RO č. 14/2023 provedené RMM. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.3/2023 

 

4.4 Projednání rozpočtového opatření č. 15/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 15/2023 včetně komentářů. RMM jeho schválení provedla 

na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve vztahu k rozpočtu města. 

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM bere na vědomí RO č. 15/2023 provedené RMM. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.4/2023 

 

4.5 Projednání rozpočtového opatření č. 16/2023 

Na stůl zastupitelé obdrželi opravené RO č. 16, kterým koncem roku upravujeme rozpočet města 

ve vztahu ke zvýšeným příjmům a ve vztahu k dokončeným, probíhajícím či připravovaným 

investičním akcím a opravám vč. komentáře k jednotlivým úpravám. 

Strana příjmů se zvyšuje o 14.647.900 Kč na 205.120.300 Kč. 

Strana výdajů po RO se snižuje o -37.814.100 Kč na 231.300.900 Kč.   

RO č. 16/2023 je rozpočet města deficitní se schodkem -26.180.600,- Kč. Po úhradě splátek úvěru 

a zapojení rezervy z předchozích let je předpokládaná rezerva k 31.12.2023 ve výši 82.991.800 Kč.  

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

Návrh usnesení:  

RMM schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2023 rozpočtu města Modřice na rok 2023 na straně 
příjmů po RO č. 16 ve výši 205.120.300,- Kč a na straně výdajů po RO č. 16 ve výši 
231.300.900,- Kč jako schodkový se schodkem a financováním ve výši 26.180.600,- Kč a 
splátkami úvěrů v celkové výši 10.006.000,- Kč. K financování schodku a splátek úvěrů bude 
použita rezerva z minulých let a přijatý úvěr o České spořitelny a.s. ve výši 30 mil. Kč. 
 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.5/2023 

 

4.6 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh odměn členům výborů ZMM, kteří nejsou členy ZMM. 

Předseda FV Ing. Skalník navrhl odměnu panu A. M. ve výši 2.000,- Kč. 

Předseda KV Ing. Šiška navrhl odměnu panu D. H. ve výši 1.000,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje odměny za II. pololetí 2023 členům výborů ZMM, kteří nejsou členy ZMM ve výši 

2.000,- Kč pro A. M. a ve výši 1.000,- Kč pro D. H.. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.6/2023 

 

4.7. Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy odměn členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM. 

 

Komise stavební a územního plánování: Ing. F. Z. 1.500,- Kč. 
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Komise dopravní: Ing. A. K. 1.500,- Kč, P. R. 1.500,- Kč. 

 

Kulturně školská komise: Jaroslava B. 1.700,- Kč, R. C. 1.700,- Kč, M. K. 1.700,- Kč, Mgr. et Mgr. T. 

K. 1.700,- Kč, Ing. Bc. M. K. 1.700,- Kč, L. V.  2.000,-  Kč, M. B. 1.700,-  Kč, I. C. 1.700,- Kč, Ing. H. 

W. 1.700,- Kč. 

 

Sociálně zdravotní komise: Ing. J. Č. 1.500,-, Jan Hökl, DiS. 1.500,- Kč. 

 

Redakční rada Zpravodaje: Mgr. E. S., 3.000,-  Kč., L. V., 2.000,-  Kč, M. H., 2.000,-  Kč, V. Z., 

1.500,-  Kč, Ing. A. D., 1.500,-  Kč, P. K., 1.500,- Kč, E. Ch. 1.500,- Kč, Ing. H. K. 1.500,- Kč. 

 

Komise pro digitalizaci: Ing. D.  H. 3.000,- Kč, Ing. P. K. 2.000,- Kč, Bc. P. K. 2.000,- Kč, L. B. 

2.000,- Kč, Ing. J. B. 2.000,- Kč. 

 

Komise životního prostředí: I. S. 500,- Kč, Mgr. et Mgr. T. K. 500,- Kč, Ing. K. B. 500,- Kč, Bc. et Bc. 

O. K. 500,- Kč. 

 

Diskuze: 

Šiška: V podkladech KŠK máme za 500,- Kč všichni. 

Starosta: Bylo to nedopatřením – chyba v podkladech. Předseda KŠK, ale na to upozornil dříve, 

takže ty částky, co jsem četl, byly už v pořádku.  

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje odměny za II. pololetí 2023 členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM ve výši: 

Ing. F. Z. 1.500,- Kč, Ing. A. K. 1.500,- Kč, P. R. 1.500,- Kč, J. B. 1.700,- Kč, R. C. 1.700,- Kč, M. K. 

1.700,- Kč,  

Mgr. et Mgr. T. K. 2.200,- Kč, Ing. Bc. M. K. 1.700,- Kč, M. B. 1.700,-  Kč, I. C. 1.700,- Kč, Ing. H. W. 

1.700,- Kč, Ing. J. Č. 1.500,-Kč, Jan Hökl, DiS. 1.500,- Kč, Mgr. E. S., 3.000,-  Kč., L. V., 4.000,-  

Kč, M. H., 2.000,-  Kč, V. Z., 1.500,-  Kč, Ing. A.  D., 1.500,-  Kč, P. K., 1.500,- Kč, E. Ch. 1.500,- Kč, 

Ing. H. K. 1.500,- Kč, Ing. D. H. 3.000,- Kč, Ing. P. K. 2.000,- Kč, Bc. P. K. 2.000,- Kč, L. B. 2.000,- 

Kč, Ing. J. B. 2.000,- Kč, I. S. 500,- Kč, Ing. K. B. 500,- Kč, Bc. et Bc. O. K. 500,- Kč. 

 

 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro  
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-4.7/2023 

 

Zastupitelka Chybíková odešla z místnosti v 18:49 hod. 

Bod 5 – Projednání rozpočtu města Modřice na rok 2024 

 

5.1 Projednání a schválení rozpočtu sociálního fondu města Modřice pro rok 2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2024 

včetně kategorizace zaměstnanců pro účely sociálního fondu na rok 2024. Rozpočet je navržen 

dle platných legislativních ustanovení a k projednání jej předkládá referentka Odboru vnitřních věcí 

(OVV) Bc. Martina Vojtová, DiS. 
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Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočet sociálního fondu města Modřice na rok 2024, navržený dle platných 

legislativních ustanovení, které předložila referentka Odboru vnitřních věcí (OVV) Bc. Martina 

Vojtová, DiS. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Skalník, Mikuš, Hejtmánek, Šiška, Hökl, Doleček, 

Hroudný, Absolonová, Vostřejš) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.1/2023 

 

5.2 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřice na rok 2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi vypracovanou tabulku návrhu dotací z rozpočtu města 

organizacím a spolkům, vypracovanou vedoucím FO Ing. Mulíčkem dle předložených žádostí. 

V návrhu jsou všechny dotace navrženy a zařazeny do návrhu rozpočtu na rok 2024. Na 

zastupitelích je, jestli se bude o každé žádosti diskutovat jednotlivě nebo zda dle přání zastupitelů 

takto projednáme pouze některé nebo zda projednáme všechny dotace an-blok. V diskusi mohou 

být samozřejmě navrhovány i jiné výše dotací jednotlivým žadatelům. 

 

18:51 příchod zastupitelky Chybíkové. 

V diskuzi vystoupili: 

 

Šiška: FC Atraps - proč jim dáváme 30.000,- Kč, když tady nepůsobí? Odstěhovali se, byli s nimi 

problémy, kdy neplatili nájemné a máme je tady v dotaci. Navrhuji je z této dotace vypustit.  

Další – KSH Dragons Modřice žádá navýšení dotace na 130.000 Kč, návrh je na 60.000 Kč, na 

memoriál Jiřího Ventruby bylo 70.000 Kč, jestli to bylo vypuštěno nebo proč je to poníženo? 

Starosta: KSH Dragons – u nich se ponížily dotace na provoz a podpora memoriálu zůstala ve 

stejné výši.  

Šiška: Některým se ponížila dotace výrazně. 

Starosta: Oddíl (KHS Dragons) nemá žádné děti z Modřic, jsou tam pouze dospělí. To bylo 

hlavním důvodem. Preferujeme spíše dotace pro dětské sporty nebo činnosti z Modřic. 

Šiška: Rada na svém usnesení č.8/2023 z 1. března 2023 schválila, že memoriál Jiřího Ventruby 

bude zařazen do pravidelných plánů akcí. Je tam nebo bude nějaká podpora ze strany města? 

Starosta: Navrhněte nebo chcete dát nějaký kompromis? 

Šiška: Kdyby se to navýšilo na 100.000 Kč, tak by byli jistě spokojení. Mají zázemí a organizují 

nějaké kroužky pro děti. 

Starosta: Nedaří se jim získávat děti. Při kroužkohraní si tento sport vyzkoušelo 100 dětí, ale nikdo 

z nich neměl zájem se tomu dále věnovat. 

Šiška: Navrhuje dotaci zvýšit na 100.000 Kč. 

Šiška: Poslední dotaz, předpokládám, že ty dotace, které mají 0 Kč, jsou navrženy, jako nulové 

dotace, ale aby věděli, že se na ně nezapomnělo. 

Chybíková: Proč má krácenou dotaci Dětský folklórní kroužek o tolik? 

Starosta: Protože tam byl nárůst více než 50% ze 170.000 Kč na 294.000 Kč, což nám jako 

meziroční nárůst přišlo moc. Vážíme si tohoto kroužku a jeho fungování, ale přece jen je to velký 

nárůst. Víme, že chtějí pořádat nějakou novou akci, která je poměrně drahá. 

Chybíková: Já bych tedy navrhovala 270.000 Kč. 

Skalník: Co se týče toho memoriálu pana Ventruby, pro doplnění, u dotace nešlo z principu o to, že 

by se turnaj neměl pořádat, nebo že by měla být dotace krácena. Ale v podkladech dotace nebyl 
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uveden ani jeden člen do 18 let, to nemá žádný kroužek ani spolek a druhá věc, že 

z předpokládaných nákladů na turnaj byly věci, u kterých si nejsme jisti, zda by se takto měly 

financovat hráčské sety, občerstvení, ubytování atd., a to byla ta část, o kterou se ta dotace krátila. 

Město počítá s veškerou podporou, co se týče prostoru, pohárů a cen. 

Šiška: Ptám se, proč bylo vyhověno v plné výši Městskému nohejbalovému klubu, který má ve své 

dotaci rozepsáno 280.000 Kč na odměny trenérů?  

Kraut: U nohejbalistů se bralo v úvahu, že mají mezinárodní význam a mají výsledky. 

 

Protinávrh usnesení č. 1 (Šiška): KSH Dragons Modřice, z.s. 

ZMM schvaluje zařazení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2024 pro KSH Dragons Modřice, 

z.s.  IČ:4494579777 ve výši  100.000,- Kč. 

Hlasování o protinávrhu č. 1 usnesení:  

12 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Skalník, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Hökl, Doleček, 

Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

2 se zdrželo (Vostrejš, Mikuš) 

Protinávrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.2.1/2023 

 

 

Protinávrh usnesení č. 2 (Chybíková): Dětský folklórní kroužek Modřice, z.s. 

ZMM schvaluje zařazení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2024 pro Dětský folklórní 

kroužek Modřice, z.s.  IČ:08839310 ve výši 270.000,- Kč. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 2 usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Protinávrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.2.2/2023 

 

Protinávrh usnesení č. 3 (Šiška): FC Atraps, z.s. 

ZMM zamítá přidělení dotace z rozpočtu města Modřice na rok 2024 pro FC Atraps, z.s. - IČ: 

27049884. 

 

Hlasování o protinávrhu č. 3 usnesení:  

4 pro (Chybíková, Hökl, Hroudný, Šiška)  

0 proti  

10 se zdrželo (Procházka, Vostrejš, Mikuš, Mazálek, Brabec, Skalník, Hejtmánek, Kraut, Doleček, 

Absolonová) 

Protinávrh nebyl přijat 

 
Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje zařazení dotací a příspěvků organizacím a spolkům z rozpočtu města Modřice na 

rok 2024 v celkové výši 5.616.000,- Kč rozdělené dle projednané a schválené výše jednotlivých 

žadatelů. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5-2.3/2023 

 

5.3 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřice na rok 2024 

Zastupitelé dostali na stůl aktualizovanou tabulku návrhu realizace investičních akcí města 

zařazených do návrhu rozpočtu na rok 2024. Celkově se jedná o částku 105.210.000,- Kč, kde 

největší položky tvoří Rekonstrukce kanalizace Za Humny (30 mil. Kč), Rekonstrukce ul. 

Masarykova vyvolaná SÚS JmK (28,5 mil. Kč), Realizace okružní křižovatky s Jižním obchvatem 

(12 mil. Kč), Rekonstrukce budovy NS 171 (5,8 mil. Kč), Realizace chodníku k Olympii (5 mil. Kč), 

Realizace portálu Občana (3,1 mil. Kč) + další menší investice. 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

V diskuzi vystoupili: 
Hökl: Realizace křižovatky s obchvatem, jaký je rozpočet? 
Starosta: Čekáme na úplný rozpočet, včetně osvětlení. Je tam navrhováno dost pouličních lamp, 
ale není to ještě naceněno, proto je tam ještě rezerva. 
Šiška: Bude to placeno půl na půl? 
Starosta: Silnice je krajská, my tam máme komunikaci, chodníky, takže každý si platí tu část svého 
majetku. 
Šiška: Chodník k Olympii - tam je vypořádán ten pozemek se spol. Vodňanská drůbež? 
Místostarosta Mazálek: Je to dohodnuto. 
Šiška: Investice Hřiště Bobrava – máte na jakém pozemku, jak je vyčleněn nebo jinde? 
Starosta: Zatím na tom, co je vyčleněn. Hledáme jiný pozemek. 
Šiška: Sportovní zařízení pro náctileté, kde je plánováno? 

Starosta: Jedna z vytipovaných lokalit je před rybníkem při ulici Masarykova. 

Šiška: Vodovodní přípojka - lokalita zahrádky u fotbalového hřiště, co si mám pod tím představit? 

Starosta: Tam je nyní nevyhovující vedení rozvodu vody pro zahrádky na našich pozemcích u 

městského hřiště. 

Šiška, Hökl: Dotaz na kamerový systém 

Starosta: Záměr je mít dva kamerového systémy – tzv. dohledový (stávající) a druhý – nový – 

dopravní. Ten chceme v příštím roce vyzkoušet. 

Šiška: na obřadní síň 

Chybíková: obřadní síň projektoval významný architekt, dlouholetý architekt města Brna Ing. arch. 

Josífek v brutalistním stylu, přesunovala se ze staré radnice na novou. Je potřeba k tomu 

přistupovat s opatrností v rámci historie, možná, že takových interiérů již mnoho není. 

Mikuš – obřadní síň potřebuje zmodernizovat, proto byla oslovena škola designu, aby přišla 

s nějakým návrhem designu. Dle toho uvidíme. 

Šiška: Realizace chodníků, rozšíření parkovacích ploch na ul. Pilcova a Poděbradova. 

Místostarosta Mazálek: S těmi projekty se na příští rok nepočítá, protože plynárny v roce 2025 

počítají s renovací plynovodu (muselo by hradit město) a čeká se i na projednání s vlastníky 

pozemků (všichni s projektem nesouhlasí). 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje a vyslovuje souhlas se zařazením investičních akcí města Modřice do rozpočtu 
města Modřice na rok 2024 dle předloženého návrhu v celkové výši 105.210.000,- Kč. 
 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
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0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.3.1/2023 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2024 třídy druhového 

členění dle vyhlášky MF o rozpočtové skladbě č. 323/2002 Sb., ve znění pozdějších předpisů  

a ZMM stanovuje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2024 schválené investiční 

akce v roce 2024 a schválené dotace v roce 2024. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.3.2/2023 

 

5.4 Projednání návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2024 

V podkladech zastupitelé obdrželi podrobný komentář k návrhu rozpočtu města Modřice na rok 

2024, který byl zpracován na základě vznesených požadavků jednotlivých odborů MěÚ,  

na základě již uzavřených smluv, schváleného střednědobého výhledu, návrhu na investice dle 

zásobníku investičních akcí, dle priorit vedení města, dle žádostí o dotace  

a příspěvků a dle současné daňové legislativy pracovní skupinou ve složení – starosta, první 

místostarosta a vedoucí FO Ing. Mulíček. Návrh rozpočtu byl též projednán na zasedání RMM dne 

21. 11. 2023. 

Návrh rozpočtu byl dle zákona ve stanovené lhůtě zveřejněn a vyvěšen na úřední desce. Veřejné 

projednání návrhu rozpočtu proběhlo 29.11.2023. Rozpočet je dle zákona předložen v odvětvovém 

a druhovém členění s přílohami – návrh investičních akcí a návrh dotací a příspěvků.  

Na straně příjmů je celková částka navržena ve vztahu k predikci MF s určitou mírou opatrnosti  

ve výši 198.868.000,- Kč. 

Na straně výdajů je vycházeno zejména z již uzavřených smluv a z provozních nákladů (zejména 

mzdy a energie) a tato částka je navrhována na rok 2024 ve výši 254.896.300,- Kč. 

Rozpočet je tedy navržen jako schodkový se schodkem -56.028.300,- Kč.  

Splátka úvěrů v roce 2024 ve výši -11.165.000,- Kč. 

 

V diskusi vystoupili: 
Mulíček: Úpravou dotací se navyšuje výdajová stránka rozpočtu o 86.000,- Kč. 
 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočet města Modřice na rok 2024 na straně příjmů ve výši 198.868.000,- Kč a 

na straně výdajů ve výši 254.982.300,- Kč jako schodkový se schodkem ve výši 56.114.300,- Kč a 

splátkou úvěru ve výši 11.165.000,- Kč. K financování úhrady schodku a splátek úvěrů bude 

využita rozpočtová rezerva města Modřice z předchozích let. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.4/2023 
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5.5 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy usnesení na schválení závazných ukazatelů zřízeným 

příspěvkovým organizacím ZŠ a MŠ Modřice. Těmto organizacím musíme, co by jejich zřizovatel, 

stanovit závazné ukazatele rozpočtu, které bez našeho vědomí a povolení nesmí překročit. 

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

Návrh usnesení č. 1 (Procházka): 

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci MŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024, 

kterými jsou celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a ze zúčtování 

fondů ve výši 5.724.000,- Kč, zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 100.000,- Kč  

a maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 630.000,- Kč. 

 
Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.5.1/2023 

 

Návrh usnesení č. 2 (Procházka): 

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci ZŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024, 

kterými jsou celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a ze zúčtování 

fondů ve výši 12.426.000,- Kč, zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 200.000,- Kč  

a maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 650.000,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-5.5.2/2023 

 
Bod 6 – Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na období 2025-2026 
V podkladech zastupitelé obdrželi tabulku střednědobých výhledů rozpočtu města na roky 2025  

a 2026, které musí mít město dle zákona č. 250/2000 Sb. schváleny minimálně na 2 roky. Výhledy 

jsou zpracovány vedoucím FO a správcem rozpočtu Ing. Mulíčkem dle předpokládaných výnosů  

a mandatorních výdajů s rozšířením o plánované investiční akce. 

 

Podrobný komentář přednesl vedoucí finančního odboru Ing. Roman Mulíček. 

 

     2025     2026 

Příjmy      204.800.000,- Kč   208.300.000,- Kč 

Výdaje      197.000.000,- Kč   200.000.000,- Kč 

Přebytek       +7.800.000,- Kč     +8.300.000,- Kč 

Splátka úvěrů      -11.257.300,- Kč    -11.356.900,- Kč 

Rezerva k 31.12. 2024/2025     15.848.500,- Kč     12.391.200,- Kč 

Rezerva k 31.12. 2025/2026     12.391.200,- Kč       9.334.300,- Kč 

 

V diskuzi vystoupili: 
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Hökl: V roce 2025 se nepočítá s projekčními pracemi na přístavbě ZŠ?  

Starosta: Ty by měly proběhnout v roce 2024. Chceme získat stavební povolení. Dále to bude 

záviset na dotaci, bez ní to nepůjde. 

Šiška: Dotaz na chodník Bobrava. 

Místostarosta Mazálek: Okomentoval odkud kam sahá. 

Mikuš: Dotaz na úvěry - fixace a na kolik let - p. Mulíček odpověděl. 

 

Návrh usnesení: 

ZMM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Modřice na roky 2025 a 2026 na straně příjmů 

rok 2025 ve výši 204.800.000,- CZK, na straně výdajů rok 2025 ve výši 197.000.000,- CZK jako 

přebytkový s přebytkem 7.800.000,- CZK a splátkou úvěrů rok 2025 ve výši 11.257.300,- CZK. 

Přebytek bude převeden do rozpočtové rezervy města a na straně příjmů rok 2026 ve výši 

208.300.000,- CZK, na straně výdajů rok 2026 ve výši 200.000.000,- CZK jako přebytkový  

s přebytkem 8.300.000,- CZK a splátkou úvěrů rok 2026 ve výši 11.356.900,- CZK. Přebytek bude 

převeden do rozpočtové rezervy města. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-6.1/2023 

 

 

 
Bod 7 – Návrh OZV 2/2023, o místních poplatcích 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh obecně závazné vyhlášky č. 2/2023, o místních poplatcích. 
Důvodem aktualizace stávající OZV č. 2/2019 je novelizace zákona č. 565/1990 Sb., o místních 

poplatcích, která nabude účinnosti 1.1.2024. Jejím předmětem je především změna postupů při 

vyměřování poplatků a vymáhání nedoplatků jejich správcem.  Jedná se o formálně procesní 

změny; druh, výše a splatnost poplatků jako takových se nemění. Jelikož však dosavadní text 

OZV neodpovídá novelizovaným ustanovením zákona, musí všechny obce v ČR uvést své 

vyhlášky do souladu se vzory MV ČR. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2023, o místních poplatcích. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo     
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-7.1/2023 

 

 

Bod 8 – Projednání plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2024 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2024.  

V návrhu jsou datumově navržena zasedání ZMM, a to v cyklech dle ustanovení zákona  

č. 128/2000 Sb., O obcích. Současně jsou navržena data zasedání RMM. Tento návrh plánu 

činnosti nevylučuje svolání mimořádných zasedání ZMM nebo RMM. V návrhu jsou rovněž 
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nastíněny pravidelné body programu. Návrh plánu navazuje na činnost orgánů města Modřice 

v předchozích obdobích. 

 

V diskuzi vystoupili: 
Šiška, Kraut: Navrhovali jiné termíny. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje plán činnosti orgánů města Modřice v roce 2024. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
12 pro (Procházka, Mazálek, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Doleček, Hroudný, Absolonová) 

1 proti (Šiška) 
1 se zdržel (Kraut) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-8.1/2023 

 

Bod 9– Zpráva o činnosti FV 

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 7 ze zasedání FV ze dne 20.09.2023, zápis č. 8 ze 

zasedání FV ze dne 31.10.2023 a zápis č. 9 ze dne 14.11.2023. 

 

Podrobný komentář přednesl předseda Finančního výboru Ing. Jan Skalník. 

 

 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zápis č. 7 ze dne 20.09.2023, zápis č. 8 ze dne 31.10.2023 a zápis č. 9 ze 

dne 14.11.2023 ze zasedání FV. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-9.1/2023 

 

Bod 10– Zpráva o činnosti KV 

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 3 ze zasedání KV ze dne 22.11.2023. 

 

Podrobný komentář přednesl předseda Kontrolního výboru Ing. Josef Šiška. 

 

Návrh usnesení (Šiška): 

ZMM schvaluje KV pro rok 2024 provedení těchto jednorázových kontrol:   
1) Během roku kontrola zadávání veřejných zakázek malého rozsahu na dodávky a služby za rok 
2024 v částkách vyšších než 500.000 Kč v souladu s interní směrnicí města Modřice na základě 
výběru KV.  
2) V průběhu roku 2024 jedenkrát kontrola dodržování právních předpisů FV  
3) Ve první polovině roku 2024 kontrola činnosti Městské policie  
4) Ve druhé polovině roku 2024 kontrola činnosti Pracovní čety města 
 

Hlasování o návrhu na usnesení: 



Zápis č. 6/2023 ze zasedání ZMM  Strana 15 (celkem 21)  

    Volební období 2022-2026  
Zapsala Monika Nováková  dne 04.12.2023  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-10.1/2023 

 

Návrh usnesení (Šiška): 

ZMM schvaluje KV ZMM pro rok 2024 pravidelné kontroly v rozsahu: 
1) Kontrola plnění usnesení ZMM a RMM 
2) Projednání zápisů ze schůzí RMM 
3) Kontrola činnosti a plnění usnesení FV 
4) Další kontrolní činnost schválená ZMM a vedením města 
 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

12 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Šiška, Hökl, Doleček, 

Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

2 se zdrželi (Skalník, Mikuš) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-10.2/2023 

 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zápis č. 3 ze dne 22.11.2023 ze zasedání KV. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-10.3/2023 

 

 

Bod 11 – Různé, diskuze 

11.1 Poděkování městu Modřice za podporu Linky bezpečí, z.s. 

V podkladech zastupitelé obdrželi poděkování celému zastupitelstvu města Modřice za finanční 

podporu Linky bezpečí, z.s.  

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí poděkování celému zastupitelstvu města Modřice za finanční podporu Linky 

bezpečí, z.s.  

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-11.1/2023 

 

11.2 Návrh na udělení čestného občanství 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh na udělení čestného občanství ve smyslu § 36 odst. 1 
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zákona o obcích, panu P. G., trenéru modřických nohejbalistů. 

Návrh je zastupitelstvu předložen na základě doporučení předsedy Městského nohejbalového 
klubu z. s. v souvislosti s ukončením trenérské činnosti pana P. G., který působil v Městském 
nohejbalovém klubu od roku 1994, nejprve jako kapitán družstva, později jako trenér. V rámci této 
kariery získal jako hráč opakovaně titul mistra České republiky a pak v pozici trenéra se podílel na 
zisku četných medailí modřického týmu na českých i zahraničních šampionátech. Od roku 2013 je 
trenérem národního týmu mužů, se kterým doposud získal na MS světa 6 zlatých, 2 stříbrné a 2 
bronzové medaile a další medaile na ME.  Konkrétní výčet jeho sportovních úspěchů je uveden 
v příloze návrhu. 
Pan G., ač není modřickým občanem, podílel se významnou měrou na sportovních úspěších 
modřických nohejbalistů a tím napomáhal propagaci a šíření dobrého jména Modřic u nás i ve 
světě, za což bych mu chtěl touto formou poděkovat. 
Z toho důvodu starosta navrhuje, aby mu bylo uděleno čestné občanství.  
Pamětní list mu bude slavnostně předán na některém z dalších zasedání ZMM nebo při nějaké 
významné společenské události města v r. 2024. Pan G. s přijetím čestného občanství souhlasí. 
 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM uděluje čestné občanství města Modřice dlouholetému členu reprezentačního týmu 
Městského nohejbalového klubu z.s. panu P. G.  za propagaci a šíření dobrého jména Modřic. 
 
V diskuzi vystoupili: 
 
Šiška - nesouhlasí s udělením čestného občanství p. G.. Domnívá se, že p. Ventruba by byl 

vhodnější kandidát. 

Absolonová: Koho byste navrhovali? 

Chybíková: Navrhovat čestné občanství může kdokoliv. 

Hejtmánek: Je pro sbírání návrhů občanů, kteří by si zasloužili čestné občanství. 

Absolonová: Občané by se mohli účastnit ankety. 

Hökl: 1x ročně by mohl být vybrán 1 čestný občan.  

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Doleček, Hroudný, Absolonová) 

1 proti (Šiška) 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-11.2/2023 

 

 

11.3 Navýšení počtu oddávajících 

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost pana P. H. na navýšení počtu oddávajícího při obřadech 

mimo rámec termínů schválených zastupitelstvem města Modřice o zastupitele Ing. Josefa Šišku. 

Starosta – přednesl statistiku svateb v Modřicích za r. 2023. Svateb bylo celkem 49 z toho 3x 

starostka Želešice, tudíž 46 pro nás. Z 46 bylo 10 svateb modřických občanů + 5 matriční obvod + 

31 cizích (18 z toho restaurace Slunečnice v hotelu Lion). 

Svatby dle místa: Slunečnice = 19 (z nich modřičtí občané 1x), obřadní síň = 21 (z nich modřičtí 

občané 6x), doma = 1x modřičtí občané, Pod kaštany = 1x modřičtí občané, Dvůr radnice = 1x 

modřičtí občané. 

Problém je ten, že v restauraci Slunečnice (hotel Lion) organizuje svatební agentura svatby 

zejména nemodřických občanů a vyžaduje k tomu oddávající z radnice. Ti se brání přímo podílet 

na svatebním byznysu. 
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V diskuzi vystoupili: 
Šiška: Je ochoten oddávat svatby v restauraci Slunečnice, ne v obřadní síni na radnici. 
Starosta: To po vás nikdo chtít nebude. 
Hökl: Dotaz na zpoplatnění nad rámec celostátně daného sazebníku. 

Starosta: To nelze.  

 

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM pověřuje zastupitele Ing. Josefa Šišku výkonem funkce obřadníka města Modřice. 
 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-11.3/2023 

 

 

 

11.4 Změna územního plánu č. 1a města Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost pana V. G. o sdělení oficiálního projektového plánu ke 

změně územního plánu č. 1a ÚP Modřice. Součástí podkladů byl i návrh odpovědi k žádosti Mod 

5183/2023. 

 

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje návrh odpovědi k žádosti č.j. Mod 5183/2023 z 13.11.2023 o sdělení postupu 
směřujícímu k vydání změny č. 1a ÚP Modřice. 
 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-11.4/2023 

 

11.5. Dohoda o spolupráci mezi statutárním městem Brnem a městem Modřice na využití 

kanalizační sítě na propojení chodníkem 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh dohody včetně přílohy. Účelem dohody je úprava dalšího 

postupu pro budoucí napojení splaškové kanalizace v Přízřenicích na kanalizaci v ulici Masarykova, 

Modřice a řešení propojení k.ú. Přízřenice s k.ú. Modřice chodníkem pro pěší. Bližší podmínky jsou 

upraveny touto dohodou. 

 

V diskuzi vystoupili: 
 
Chybíková: Umožní nebo si vybudují chodníky, jak to bylo myšleno?  

Místostarosta Mazálek: Současně s kanalizací budou projektovat a s realizací kanalizace budou i 

realizovat chodníky.  

Šiška: Jaký bude mít vliv jejich kanalizace na naši splaškovou, nevíme, jaká tam bude zastavěnost 

jaký to bude mít dopad? 

Höklová: 78,4 m3/den je maximum. 
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Šiška: K chodníku – pozemky jsou soukromé, podél komunikace příkop na dešťové vody – kudy 

povede chodník, zruší se odvodňovací příkop nebo jaká je tady vize a kdo bude budovat? 

Höklová a starosta: Je koncipováno jako vyvážená dohoda. 

Chybíková: Bude se jednat pouze splaškovou kanalizaci? Ano, odpověděl starosta.  

 

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Dohodu o spolupráci mezi statutárním městem Brnem a městem Modřice na 
využití kanalizační sítě a na propojení chodníkem uzavřenou za účelem úpravy dalšího postupu 
pro budoucí napojení splaškové kanalizace v Přízřenicích na kanalizaci v ulici Masarykova, 
Modřice, řešení propojení k.ú. Přízřenice s k.ú. Modřice chodníkem pro pěší. 
Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 6Z-11.5/2023 

 

 

11.6 Dodatek č. 49 Nájemní a provozní smlouvy s BVK a.s. 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Dodatku č. 49 nájemní smlouvy uzavřené dne 12.03.2002 

mezi městem Modřice (pronajímatel) a společností Brněnské vodárny a kanalizace, a.s., Pisárecká 

555, Brno, IČ 46347275 (nájemce), kterým se pro rok 2024 stanovuje výše nájemného 3.200.000,- 

Kč bez DPH a změna tarifů vodného a stočného od 1.1.2024. Stočné navrhují ve výši 40,79 Kč 

bez DPH (index 1,06). Vodovod je ve vlastnictví Statutárního města Brna, vodné proto stanovuje 

město Brno ve výši 46,96 Kč bez DPH (index 1,02). Vodné a stočné by celkem bylo 87,75 Kč bez 

DPH, tj. 98,28 Kč s DPH. Úplata za zajištění majetkové a provozní evidence zpracovávané za rok 

2023 je ve výši 5.000,- Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje Dodatek č. 49 Nájemní a provozní smlouvy ze dne 12.3.2002 uzavřené mezi 

městem Modřice (pronajímatel) a Brněnskými vodárnami a kanalizacemi a.s., IČ 46347275 

(nájemce), který upravuje pronájem splaškové kanalizační sítě v roce 2024 za cenu 3.200.000,- 

Kč/rok bez DPH, Kč, tarif stočného ve výši 40,79 Kč/m3 bez DPH a úplatu za zajišťování majetkové 

a provozní evidence zpracované za rok 2023 ve výši 5.000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdržel  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-11-6.1/2023 

 

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje pro rok 2024 tarif stočného ve výši 40,79 Kč/m3 bez DPH a tarif vodného ve výši 

46,96 Kč/m3 bez DPH. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
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0 se zdržel  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-11-6.2/2023 

 

 

11.7 Nadstandard dopravní obslužnosti 

Zastupitelé v podkladech obdrželi žádost společnosti KORDIS JMK, a.s., IČ: 26298465 o vyjádření, 

zda má město Modřice zájem i v roce 2024 hradit platbu za tzv. nadstandard dopravní obslužnosti 

ve výši 789.265,- Kč. 

Zastupitelé obdrželi komentář a emailovou korespondenci od zástupce společnosti KORDIS JMK, 

a.s., IČ 26298465, na vyčíslenou výši příspěvku města Modřice za požadovaný nadstandard 

dopravní obslužnosti IDS JMK na rok 2024, který spočívá v provozování noční linky N94 Brno-

Modřice. 

Výše příspěvku je pro rok 2024 stanovena na 789.265,- Kč. 

Výše příspěvků v předchozích letech: 

 2023  776.627,- Kč 

2022  587.914,- Kč 

2021  502.073,- Kč 

           2020  488.762,- Kč 

           2019  506.018,- Kč 

Cena je zejména odvislá od ceny pohonných hmot. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje dle čl. V odst. 5 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK finanční 

příspěvek za nadstandard dopravní obslužnosti pro město Modřice v roce 2024 ve výši  

789.265,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-11.7/2023 

 

11.8 Žádost o zřízení parkovacího stání ulice Krakovská 

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost pana M. Ř. o zřízení parkovacího stání pro dvě vozidla 

na ulici Krakovská před jeho domem na pozemku města.  Úpravu by provedl žadatel na svoje 

vlastní náklady i s následnou údržbou. Úpravy na parkovací stání bude možno vrátit do původního 

stavu. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM zamítá žádost M. Ř. o zřízení parkovacího stání pro dvě vozidla před jeho domem na 

pozemku města. Před domem vede chodník a podél silnice vede odvodňovací žlab. Před RD 

žadatele není pro požadovaný záměr dostatečný prostor.  

 

V diskuzi vystoupili: 
 
Šiška: proč je to na ZMM?  

Starosta: Protože žádost byla adresována ZMM, musíme zde projednat. 

Chybíková: Navrhuje, aby to bylo postoupeno do RMM. 
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Protinávrh usnesení (Chybíková): 

ZMM postupuje žádost M. Ř. o zřízení parkovacího stání pro dvě vozidla před jeho domem na 

pozemku města k posouzení na RMM. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-11.8/2023 

 

11.9 Otevřený dopis starostovi a zastupitelstvu města Modřice 

Město Modřice obdrželo otevřený dopis od spolku Pro Modřice, v němž žádá o jasné vyjádření, 

jaký postoj zaujímá město Modřice k této stavbě a jaké další postupy bude město Modřice činit ve 

věci výstavby vysokorychlostní tratě VRT RS2 v Modřicích. 

Starosta – přečetl návrh odpovědi. 

 

V diskuzi vystoupili: 
 
Občan: Díky za odpověď. Vy chcete rozklíčovat hodnoty, my jsme v kontaktu s dalšími obcemi, 

chybí mi tam požadavek ZUR – měl by být požadován od Správy železnic, aby to začala 

zpracovávat, nedoložili ani po 2 měsících, žádné protihlukové stěny, ale jen zábory. Jste s tím 

smířeni, že to bude jen deklarováno? Nejde jen o zábory pozemku, chceme také uznání, kdy jsme 

to byli i my, kdo se částečně podíleli na vyvolání této diskuze. Děkujeme, že jste nás zvali na 

projednání se Správou železnic. Stačí trať a přechod přes Benešovu? Na druhé straně není nic. 

Je možné mít jen jeden přejezd? 

Starosta: Budou tam dva další přechody pro chodce. Na nádraží a na Želešice, rozšíření mostu. 

Občan: Hluk bude problém, doprava se navyšuje, kontaktovali i jsme Evropskou komisi. Starosta 

Rajhradu řekl, že to chce mít takto, aby ochránil své občany. 

Starosta: Rajhradu to navrhla sama Správa železnic, řešení tunelem, protože by jinak nedokázali 

zabezpečit protihluková opatření a naprojektovala jim to přímo. 

Místostarosta Mazálek: Došlo ke kompromisu, kdy jim vyprojektovaný tunel jen prodlouží. 

Občan: Přináší Modřicím nějakou výhodu Vysokorychlostní trať? A nadstandardní protihluková 

opatření? 

Starosta: VRT Modřicím umožní zvýšení osobní vlakové kapacity, která bude klíčová ve spojení 

Modřic a Brna. 

Místostarosta Mazálek: Výhodou je rychlé spojení do Brna, kdy v centru jste za 8 min. Tuto 

dopravu spousta lidí využívá. A nadstandardní protihluková opatření – SŽ dělají to, co jim 

stanovuje zákon a jsou ochotni udělat protihluková opatření, která budou efektivní. 

Občan: Co je reálií tohoto opatření, můžete to specifikovat? 

Kraut: Kam se vejde protihluková zeď, tam se nevejde ten tubus. 

Skalník: Je těžké si něco takového představit, jak by to bylo řešeno a odkud kam by vedl. 

Mikuš: Tubus, který nebude přes všechny koleje, tak jedna strana by byla krytá a druhá ne. 

Problém hluku přesunete jinam. Rozumným řešením je postavení podélně zvukotěsných stěn, 

tunel není řešení. Navrhuji kontaktovat stavební fakultu, ČVUT, zda by našli nějaké řešení. 

Kraut: Reagovali jste na dopis z Úřadu vlády? 

Chybíková: To se týkalo zvýšení limitu hluku, jak zmiňoval pan starosta. 

Občan: Dozvěděli jsme se od Správy železnic, že můžou začít stavět už nyní, protože oni už ZUR 

mají, jak budete postupovat, když začnou stavět bez územního plánu?   
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Místostarosta Mazálek: Vysvětluje předpoklady územního plánu pro stavby. Nejsme schopni se tu 

dohodnout, co tam bude, zda tubus, tunel, protihlukové stěny. Návrh územního plánu umožňuje 

všechna tato technická řešení, ale neříká konkrétní, to jsou až ty další navazující etapy. 

 

Odchod zastupitelky Chybíkové ve 21:02, příchod 21:04 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje text odpovědi na otevřený dopis od spolku Pro Modřice ve věci VRT v Modřicích. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 

Chybíková, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 6Z-11.9/2023 

 

Diskuze: 

Chybíková – dotace na sbor a komorní koncerty, daly se do rozpočtu v požadované výši?   

Místostarosta Mazálek: Ano 

 

Ukončeno ve 21:13 hodin 

 

Ověřovatelé: Ing. Hana Chybíková, Ing. Erik Mikuš EUR ING 

 

 

 

 

 

                             Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 

                                                                                                   starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 4. 9. 2023 

V tomto období RMM zasedala celkem 6krát. Řádná zasedání byla 26. 9. 2023, 17. 

10. 2023 a 21. 11. 2023, mimořádná zasedání byla 13. 9. (zejména zánik věcných 

břemen v lokalitě Za Humny, RO č. 13, smlouva se společností ADAMEK GAS o 

přeložce plynu na ul. Střední), 24. 10. (zejména RO č. 14, smlouvy o 

centralizovaném zadávání veřejných zakázek na dodavatele elektřiny a plynu pro rok 

2024 mezi městem Modřice a ZŠ a MŠ Modřice) a 6. 11. 2023 (schválení výběru 

zhotovitele pro provedení 0. etapy rekonstrukce budovy na nám. Svobody č.p. 171 a 

územní opatření o stavební uzávěře). Všechny zápisy z RMM mají zastupitelé a 

členové KV ZMM k dispozici ve sdílené složce. Občané mají usnesení z RMM 

k dispozici na webu města. 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce Kanalizace v lokalitě Za Humny - akce probíhá, v letošním roce by 

práce měly být přerušeny 12. 12., opět pokračovat budou v novém roce po skončení 

zimy. Pravidelně se zde konají kontrolní dny. 

Rekonstrukce ulice Masarykova – připravuje se společné výběrové řízení se SÚS 

JMK na dodavatele silnice a chodníků. Celkové náklady akce pro město se odhadují 

asi na 57 mil. Kč vč. DPH (v návrhu rozpočtu na r. 2024 je 28,5 mil. a pro r. 2025 se 

očekává dalších 28,5 mil. Kč). Harmonogram prací není zatím stanoven. Práce 

budou zahájeny v příštím roce a měly by trvat 2 roky. Návrh dopravního řešení 

během stavby čeká na vyjádření PČR. Občané budou informováni v dostatečném 

časovém předstihu. 

Okružní křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x II/152 – nyní se dokončuje projektová 

dokumentace pro stavební povolení. Čeká se na celkový rozpočet. Bez VO je zatím 

částka celkem cca 14 mil Kč bez DPH, z toho město asi ½ a druhá ½ SÚS. Řeší se 

smlouva se SÚS JMK o realizaci. Realizace bude záležet na schválení zařazení do 

investičních akcích SÚS JMK pro r. 2024 Radou JMK. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – jak již bylo řečeno, mimořádná RMM 

6. 11. 2023 schválila zhotovitele pro provedení 0. etapy. Ještě v prosinci by mělo 

dojít k předání staveniště a zahájení prací. Byla podána žádost o vydání stavebního 

povolení na celou stavbu. Ta by měla mít 2 etapy – rekonstrukce historické části a 

výstavba nového objektu knihovny. Rozpočet na obě etapy je asi 65 mil. Kč bez 

DPH. 

Veřejné osvětlení – Hybešova, nám. Míru, Havlíčkova, Hřbitovní 

Na části ulice Hybešova byly zahájeny práce na rekonstrukci VO a pokládce kabelu 

NN do země včetně chrániček pro optický kabel. Pokračovat se bude na jaře. 

Veřejné osvětlení – Tyršova, Stará cihelna  

V měsíci prosinci bude dokončena rekonstrukce VO v lokalitě ulic Tyršova a Stará 

cihelna. 

Obnova staré kamenné studny na náměstí Svobody 

Byla rekonstruována stará kamenná studna z 18. stol. na náměstí Svobody. 

Umělecký kovář na ni vyrobil ozdobnou mříž s prvky žaludů - symbolů města. 
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Další akce: 

Dílčí změna č. 1a ÚP Modřice 

Probíhá poslední kontrola podkladů. 13. 12. od 17 hod je k tomu svolána pracovní 

porada zastupitelů. Termín opakovaného veřejného projednání není zatím stanoven. 

Dílčí změny č. 1b ÚP Modřice 

K tomuto tématu proběhla jednání s městem Brno a Povodí Moravy. Bylo 

konstatováno, že pro další posun je důležitá trasa vedení tzv. Severního obchvatu 

Modřic, kdy se město pokouší hledat s PK Ossendorf a s městskou částí Brmo-jih další 

varianty, které by v případě nalezení musely být dále projednány s Odborem dopravy 

a Odborem územního plánování a stavebního řádu KÚ JMK. 

Přístavba ZŠ 

Studie přístavby je před dokončením. Po ní bude následovat výběr zhotovitele PD pro 

stavební povolení. V r. 2024 je v plánu tvorba projektu. Dle sdělení KÚ JMK je 

rejstříková kapacita naší ZŠ 550 žáků, aktuální počet žáků je 515. Zhruba pětina nemá 

ve městě trvalý pobyt. Z hlediska obsazenosti jsou na tom podobně školy 

v Moravanech, Želešicích a Ořechově. 

 

Studie IS – ul. Luční 

V návrhu rozpočtu na r. 2024 je studie společného řešení kanalizace lokalit 

„Zahrádky“, Tyršova a Luční. 

Portál občana 

Prostřednictvím dotační agentury jsme získali dotaci na zřízení Portálu občana ve 

výši 3 138 847,30 Kč. Celková výše způsobilých výdajů je 3 692 761,53 Kč. 

Realizace projektu musí být ukončena do 31. 12. 2025. V roce 2024 bude vypsáno 

výběrové řízení na dodavatele. Souvisí s tím i tvorba nového webu, který je též 

v návrhu rozpočtu na r. 2024.  

VRT 

3. října proběhla od 17 hod pro veřejnost na radnici prezentace navrhovaného řešení 

Správou železnic. Přislíbená účast ministra dopravy byla nakonec zrušena. 

Požadavky ZÚR JMK na VRT jsou uvedeny v textu změny č. 1a ÚP města Modřice. 

Nyní probíhají jednání s vlastníky pozemků/areálů naproti nádraží přiléhajících k ul. 

Brněnská o technických parametrech možného vedení lávky nad těmito areály, která 

by spojovala vlakové nádraží a ul. Brněnskou. 

Všichni zastupitelé obdrželi 19. 11. 2023 emailem otevřený dopis od spolku Pro 

Modřice s žádostí o vyjádření postoje radnice k této stavbě a jaké další postupy 

hodlá město učinit. Projednání dopisu je zařazeno v části Různé dnešního programu.    

Nabídka na odkoupení nemovitosti od spol. PRODANCE navazující na areál NS 

171 
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Protože majitelé objektu odmítli dočasný pronájem a připouští jen prodej pouze 

formou odkupu celé společnosti s ručením omezeným, což je pro město nepřijatelné, 

je v bodě 3 – Majetkové transakce - návrh na zrušení usnesení o odkoupení této 

nemovitosti městem. 

Výběr aktivit vedení města od ZMM 4. 9. 2023 

5. 9. a 25. 9. proběhla  jednání s vedením společnosti KOVO-PLAZMA o možnosti 

propojení železniční stanice s ulicí Brněnská přes jejich pozemky. 

11. 9. se uskutečnilo jednání se společností T-mobile o plánu na realizaci internetu 

po optické síti pro občany i pro potřeby města. 

11. 9. jsme konzultovali naše záměry v oblasti dopravy (okružní křižovatky na jižním 

obchvatu, propojení nádraží a ul. Brněnská, trasa vedení severního obchvatu) na 

Odboru dopravy JMK.  

26. 9. proběhla schůzka k plánované modernizaci tramvajové trati Brno-Modřice. 

2.10. se uskutečnilo jednání na ŘSD o plánovaných úpravách D2 mezi Brnem a 

Modřicemi. S Dopravoprojektem jsme pak jednali o řešení protipovodňových 

opatřeních našeho města.  

6.10. byla schůzka na ŘSD za účasti PČR o zlepšení značení a řazení na dálnici D2 

při sjezdu z Modřic směrem do Brna a odbočení na dálnici na Olomouc. 

9.10. jsme jednali se společností CITY A o provedení analýzy dat mobilních 

operátorů jako dalším podkladu pro potřeby rozhodování o poptávkové dopravě. 

11.10. proběhlo jednání na Povodí Moravy o protipovodňových opatřeních, dále jsme 

si upřesňovali s projektantkou zadání studie prostupnosti krajiny pro pěší v lokalitách 

Primál a Boží muka směrem k Moravanům a prověřovali jsme s projekční kanceláří 

možnost vedení alternativní trasy Severního obchvatu. 

25.10. – bylo jednání se společnostmi Recovera a JRK o stavu likvidace odpadů a 

plánech do budoucna. 

30.10. – proběhla schůzka s pracovníkem MAS Bobrava k místní energetické 

koncepci, energetickému managementu a rekonstrukci VO. 

1.11. jsme jednali se starostou a 1. místostarostou městské části Brno-jih o možnosti 

alternativních tras tzv. Severního obchvatu.  

7.11. byla schůzka se společností Aquatis k odkanalizování lokality Zahrádky, 

Tyršova a Luční. 

14.11. – proběhlo jednání se společnostmi CTP, SCONTO Nábytek a Kotona o 

návrhu trasy chodníku a stezky pro cyklisty. 

16.11. – se uskutečnila schůzka s občany z lokality Bobrava, sousedících s 

městským pozemkem p. č. 2485/1 o způsobu jeho dalšího využití, na němž je dosud 

plánováno vybudování veřejného hřiště. 

24.11. – jsme měli jednání na Povodí Moravy o protipovodňových opatřeních. 
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28.11. – V Kanceláři architekta města Brna jsme jednali o PPO za účasti Povodí 

Moravy a Odboru dopravy KÚ JMK. 

29.11. – proběhlo veřejné projednání rozpočtu + setkání vedení města s občany 

 

Sportovní, kulturní a společenské akce pořádané ve spolupráci s městem 

22. - 24. 9. – proběhly tradiční Svatováclavské hody. 

1.10. - proběhla v areálu hasičky a pracovní čety na ulici Hybešova oslava 30. výročí 

založení naší městské, tehdy ještě obecní policie. 

7.10. – se uskutečnily rybářské závody „O modřickej háček“. 

31.10. – město ve spolupráci s Hotelem Gregor uspořádalo pro děti již tradiční Večer 

rozsvícených lampiček 

3. - 5. 11. - hostila naše Městská hala Mistrovství světa juniorů v nohejbalu 2023. 

11.11. – na nádvoří radnice se uskutečnil další ročník Koše martinských vín. 

28.11. – se setkalo vedení města s jubilanty 60. a 70. let. 

30.11. – proběhlo na náměstí Svobody rozsvícení vánočního stromu. 

Co nás čeká v nejbližším období 

31. 12. – od 17.00 hod - společný Silvestr na náměstí  

 

 

V Modřicích dne 4. 12. 2023 

Libor Procházka 


